



Since 1981

加拿大洛磯山脈精彩組合系列

溫哥華・班芙・露易絲湖・冰原・維多利亞

CANADA WEST COAST - DELIGHTFUL ROCKIES

Banff・Lake Louise・Icefield・Victoria



美亞假期

行程特色/ HIGHLIGHTS :

- 獨家溫哥華夜遊：暢遊市中心、蓋斯鎮-蒸氣鐘、奧運村等，漫步福溪邊，欣賞卑斯體育館科技館等都市夜景。
- 送精選市區遊：暢遊市中心、史丹利公園、加拿大廣場、國際會議中心、冬奧會聖火盆等。
- 獨家！送漁港小渡，沿英格烈灣至格蘭維爾半島，欣賞兩岸如畫風景。
- 遊遍五大國家公園：灰熊、優鶴、冰川、班芙、賈斯柏。
- 難得“湖途”：露易絲湖、硃砂湖、弓湖、水鳥湖、歐聖娜根湖、蘇士威湖等。
- 入住被譽為蘇士威湖之寶豪華鮭魚灣湖畔渡假酒店(限量供應)。
- Exclusive Vancouver Night Tour : Exploring Downtown, Gastown, Olympic Village and stroll along False Creek for an unforgettable scenery of BC Place and Science World.
- Complimentary City Tour includes Downtown, Stanley Park, Canada Place, Vancouver Convention Center, Olympic Cauldron etc.
- Exclusive! Bonus Mini Ferry Ride to Granville Island.
- Free Ferry across English Bay to Granville Island.
- Tour Covers 5 National Parks; Jasper, Banff, Glacier, Yoho & Mount Revelstoke.
- Explore Famous Lakes: Lake Louise, Vermilion Lakes, Bow Lake, Waterfowl Lake, Shuswap Lake, Lake Okanagan, and more.
- Stay at premium Prestige Salmon Arm (subject to hotel availability)

1 原居地 - 溫哥華 - 市內觀光 (晚餐) HOMETOWN - VANCOUVER (D)

※抵達溫哥華機場：中午前抵達者送半天市內觀光。暢遊市中心、史丹利公園、以五帆為標誌的加拿大廣場、國際會議中心、冬奧聖火盆等。獨家送特色漁港小渡，沿英格烈灣至格蘭維爾半島，及欣賞迷人海灣風景！*加國內陸航班抵達請於3號行李帶集合；國際航班抵達於接機大廳”木頭人雕像集合。

※抵達西雅圖機場(\$50附加費)：約中午12點於14號行李帶集合(送西雅圖迷你市區遊，不含溫哥華精選市區遊，逢週六：集合時間延後約半小時)。

酒店: Value: Hampton Inn By Hilton or similar
Deluxe: Executive Plaza/Westin Wall Centre or similar

※Arrival at Vancouver: before noon, a complimentary half-day city tour of Chinatown, Downtown, Stanley Park, Canada Place, Vancouver Convention Center and Olympic Cauldron etc. Bonus mini ferry ride to Granville Island! *Domestic Arrivals: pick up at Claim Belt #3, International Arrivals: pick up at the “Welcome Figures” wooden statue in Arrival Hall

※Arrival at Seattle (\$50 Surcharge): Sea-Tac Airport Arrivals: pick up Claim Belt #14 at approx. 12 pm (Bonus Complimentary Mini Excursion of Seattle, rather than Vancouver; Saturday arrivals: postpones 30 mins)

2 溫哥華 - 卑斯渡輪 - 維多利亞 內港-布查特花園-溫哥華(早/午/晚) VANCOUVER - B.C. FERRIES - VICTORIA INNER HARBOUR - BUTCHART GARDENS VANCOUVER (B/L/D)

早上搭乘卑斯渡輪(包門票)，經喬治亞海峽抵達卑斯省首府-維多利亞。穿過同濟門，參觀唐人街。來到維多利亞內港，遊覽帝后酒店、省議會大樓及雷鳥公園等，更可選乘古英倫風格馬車遊覽。經比根山公園，在世界最長高速公路起點處-零哩碑合影留念。暢遊“加拿大國家歷史遺址”布查特花園。從意大利古羅馬宮苑的設計，到清新的日式風格，欣賞各式庭院風景及奇花異草。獨家推薦：乘水上飛機飛返溫哥華(需附加費)。

酒店: Hampton// Abercorn Inn or similar

Depart for Vancouver Island by BC Ferry (adm incl.). Capture the scenery along the Georgia Strait. Pass by Chinatown and explore the inner harbour area of Victoria (optional carriage tour available). Visit the chateau-style Empress hotel and discover the Legislative Buildings. After touring the Thunderbird Park and the Beacon Hill Park, visit the remarkable Mile “0”. Relax and soak up the memorable scenery at the Butchart Gardens (adm incl.). Stunning floral displays await to greet you as you stroll along this wonderland. Return to Vancouver by ferry, or by seaplane (surcharge applies).

3 溫哥華 - 基隆那 - 奧根娜根湖 釀酒廠 - 鮭魚灣/灰熊鎮 (早/午/晚) VANCOUVER-KELOWNA-L. OKANAGAN- WINERY-SALMON ARM/REVELSTOKE (B/L/D)

早上乘豪華旅遊車，沿世界最長高速公路之一的加拿大橫貫公路，經菲沙河谷踏上落基山之旅。前往卑斯省葡萄酒之鄉-基洛納，探秘印地安傳說中湖怪出沒的歐聖娜根湖。參觀酒莊，品嚐金牌有機葡萄酒和加拿大特產冰酒。住宿鮭魚灣或灰熊鎮。

酒店: Prestige Harbourfront Hotel / Sandman Revelstoke or similar

Start our journey via the Trans-Canada Highway; pass through Fraser Valley, and head east to Kelowna, the heart of the Okanagan Valley and home to world-class wineries. At Lake Okanagan, search for the lake monster “Ogopogo” from the First Nations’ legendary history. Enjoy wine tasting of the certified organic ice wine, red and white wine at the most visited winery..

4 鮭魚灣/灰熊鎮 - 班芙國家公園 - 登山纜車 - 弓河瀑布-班芙(早/午/晚) SALMON ARM/REVELSTOKE - BANFF N.P GONDOLA - BOW FALLS - TOWN OF BANFF (B/L/D)

經冰川國家公園的羅渣氏坳，穿過優鶴國家公園，進入加拿大歷史最悠久的班夫國家公園，乘登山纜車(門票)360度俯瞰落基群山和湖泊。途經硃砂湖，駐足聆聽弓河瀑布，親臨瑪麗蓮夢露主演《大江東去》中的著名取景地。遊覽被譽為“落基山脈靈魂”的班夫鎮，充裕時間漫步於熱鬧非凡的班夫大道。

酒店: Elk+Avenue Hotel/Inns of Banff or similar

Arrive at Canada’s oldest National Park - Banff via Rogers Pass and Yoho National Park. An eye-opening Gondola Ride (adm) will captivate you with the majestic views of



the Rocky Mountains. Passing by Vermilion Lakes, visit Bow Falls which was also featured in 1953 Marilyn Monroe starred movie River of No Return. Stroll along Banff Avenue where you will find myriad of art galleries, trendy shops and boutiques.

5 露易斯湖-弓湖-賈斯珀國家公園-冰原-天空步道-黃金鎮/山河鎮*

LAKE LOUISE - BOW LAKE - JASPER N.P. ICEFIELD - GLACIER SKYWALK - GOLDEN/VALEMOUNT* (L/D) (午/晚餐)

清晨駛過城堡山，來到有落基山藍寶石美譽的露易絲湖。維多利亞山峰倒影在如鏡的湖面，山水相依。漫步湖畔，享受片刻靜謐。途經弓湖及烏鴉爪冰河，下午來到賈斯珀國家公園開啟冰雪奇緣之旅，乘坐獨有的“冰原探險家號”雪車(門票)登上深達三百公尺，除北極圈外世界上最大的亞迪巴斯加冰川遺址-哥倫比亞冰原。踏上冰川天空步道(門票)，遙望遠山雪嶺，俯瞰險峻峽谷，張開雙臂迎著風，彷彿能感覺雄鷹翱翔於天際的自由自在。傍晚抵達黃金鎮或山河鎮。

酒店: Prestige Golden / Travelodge Golden / Canada's Best Value Valemount or similar

After passing by the Castle Mountain, explore Lake Louise. Feast your eyes with the combination of unspoiled wilderness, beautiful chateau, and snow-capped mountains along shores of the dazzling turquoise lake. Passing by Bow Lake and Crowfoot Glacier, start glacier adventure to the Columbia Icefield in Jasper National Park. Ride on the massive Ice Explorer (adm) to trek onto the surface of the stunning Athabasca Glacier. Continue to Glacier Skywalk (adm) above the Sunwapta Falls, a glass-floored observation deck separating wildlife and the glacial vistas. Overnight in Golden or Valemount.

6 黃金鎮/山河鎮* - 甘露市 - 參廠菲沙河谷 - 溫哥華 (早/午餐) (晚餐)

GOLDEN/VALEMOUNT* - KAMLOOPS GISENG FACTORY - FRASER VALLEY VANCOUVER (B/L) (D)



啟程前往崇山峻嶺之間的飛鷹坳，親臨連接太平洋鐵路東西段的最後一口釘。抵達花旗參之都-甘露市。此地年日照時間超過2000小時，帶來半沙漠地帶的別樣風情。前往加西唯一GMP認證參廠參觀並瞭解花旗參的品種、種植、生產過程。途經希望鎮及獵人溪，於黃昏返抵溫哥華。

*六天團結束後送往溫哥華國際機場。建議YR J6的團友搭乘21:30後班機。

酒店: Hampton / Abercorn Inn or similar

Proceed to Eagle Pass and visit the Last Spike of the Canadian Pacific Railway. Head west to Kamloops, a city with over 2000 hours of sunshine each year. Visit the only GMP certified Ginseng factory. After passing by the District of Hope and Hunter's Creek, return to Vancouver by late afternoon.

* 6 Days Tour member will be transferred to Vancouver airport, suggest flight after 21:30pm

7 溫哥華/西雅圖 - 原居地 (早餐) VANCOUVER - HOMETOWN (B)

上午可自由活動或探親訪友，或於酒店附近的著名食府品嚐各式美食。之

後前往溫哥華國際機場，結束愉快的旅程。

※西雅圖離團的客人早上由溫哥華酒店出發，送往西雅圖水族館或機場建議搭乘下午3點後的航班。

Free day for shopping, visiting friends and family, or dining at nearby Asian cuisines. Transfer to Vancouver airport afterward.

※ Depart in the morning and arrive at Seattle Aquarium or Sea-Tac Airport around noon. Suggested departure flight time after 3pm.



費用不包括 / FARE EXCLUDES

- ※ 機票、餐費及自費活動。
- ※ 司機與導遊的服務費，建議每人每天\$9。
- ※ Air Ticket, optional tours & meals.
- ※ Driver & tour guide's service fee at \$9 per person per day.

團號/天數 CODE/DAYS	行程 ITINERARY	雙人房 TWIN	第三/四人 3RD/4TH	單人房 SINGLE	全餐 FULL MEAL PLAN		出發日期 DEPARTURE
					大人 ADULT	小孩 CHILD	
YR05	溫哥華 - 洛磯山 - 露易斯湖 VANCOUVER - ROCKY	\$513	\$199	\$939	\$221	\$195	天天出發 / DAILY: 5/30-9/3, 9/21-10/19 週一、五、六 / MON, FRI, SAT: 4/13-4/30 週一、三、五、六、日 / MON, WED, FRI, SAT, SUN 5/1-5/29, 9/4-9/20
YR06	溫哥華 - 洛磯山 - 露易斯湖 - 溫哥華 VANCOUVER - ROCKY - VANCOUVER	\$609	\$236	\$1116	\$248	\$222	
※YR J6	溫哥華 - 洛磯山 - 冰原 - 維多利亞 VANCOUVER - ROCKY - VICTORIA	\$689	\$293	\$1169	\$261	\$235	天天出發 / DAILY: 4/12-10/19 (EXCEPT 4/17, 18, 24, 25 除外)
※YR J7	溫哥華 - 洛磯山 - 冰原 - 維多利亞 - 溫哥華 VANCOUVER - ROCKY - VICTORIA - VANCOUVER	\$739	\$296	\$1343	\$289	\$263	
YRW8	溫哥華 - 洛磯山 - 冰原 - 維多利亞 - 惠斯勒 - 溫哥華 VANCOUVER - ROCKY - VICTORIA - WHISTLER - VANCOUVER	\$906	\$429	\$1556	\$331	\$305	天天出發 / DAILY: 4/11-10/19 (EXCEPT 4/17 & 4/24 除外)
YRT9	溫哥華 - 洛磯山 - 冰原 - 維多利亞 - 牆畫鎮 - 溫哥華 VANCOUVER - ROCKY - VICTORIA - CHEMAINUS - VANCOUVER	\$1019	\$509	\$1753	\$317	\$291	天天出發 / DAILY: 4/10-10/19 (EXCEPT 4/12, 19, 26 除外)

• 門票/ADMISSIONS: 大人/ADULT \$181 / 小孩/CHILD \$86. (YR05-6D: \$116/\$61) • 九餐費/ 9 MEALS PLAN: 大人/ADULT \$187 / 小孩/CHILD \$161
※代表本頁介紹的行程，請到www.americaasia.com 尋獲其他行程。 ※ itineraries written at this pages, please look for other itineraries from www.americaasia.com.



美國亞洲旅行社
America Asia Travel Center
www.americaasia.com



• 蒙市 626-571-2988 • 阿凱迪亞 626-821-1986 • 夏威夷 808-333-5706
• 羅蘭崗 626-810-4388 • 喜瑞都 562-402-2558
• 爾灣 949-559-8088 • 聖地牙哥 619-255-4806

SOT# 1018680-10

關注美亞假期微信
獲取更多旅遊資訊與優惠



加拿大